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Le français suit. 
Call for Nominations 
Nominations are now open for the following Awards: 
· Career Contribution Award
· Community Contribution Award
· Healthy Workplace Award
· Innovation Award
· Leadership Award
· Partnership Award
Detailed descriptions of each award are available on our website.

To help your team gather the information needed to submit a nomination, APEX is providing a template of the nomination form below. Please note that only nominations submitted through the online nomination portal by Friday, February 13, 2026 will be considered. 
Nomination Template
Award Coordinator
Please enter the contact information of the primary award coordinator in your organization. Updates on the status of the nomination will be sent to this contact. 
	First name
	
	Last name
	

	Title
	

	Organization
	

	Email address
	





Nominee 
Please include the nominee’s title and organization in both Official Languages. If submitting a nomination for a small group of executives, please enter the related information for all team members in each field
	First name
	
	Last name

	

	Title
ENG & FR

	

	Organization

	

	Email address

	


Proposed Award
☐ Prix de contribution pendant une carrière / Career Contribution Award
☐ Prix de contribution communautaire / Community Contribution Award
☐ Prix du milieu de travail sain / Healthy Workplace Award
☐ Prix de l’innovation / Innovation Award
☐ Prix de leadership / Leadership Award
☐ Prix de partenariat / Partnership Award

Nominator 
[bookmark: _Int_w5tEvlPM]The nominator must be a federal public service executive (acting or indeterminate). They are required to submit a letter (approximately 2 pages) detailing how the nominee(s) meet(s) the selection criteria for the proposed award category. 

	First name
	
	Last name
	

	Title
	

	Organization
	

	Email address
	
	



Supporters 
A supporter is a federal public service employee, at any level, who can attest to the nominee’s exceptional achievements. In some instances, a supporter could also be external to the public service or retired. They must be able to speak to the nominee’s impact as a federal public service executive. Each supporter is required to submit a letter (1-2 pages) detailing the achievements of the nominee to support the selection criteria for the chosen award category. 

Supporter 1
	First name
	
	Last name
	

	Title
	

	Organization
	

	Email address
	
	



Supporter 2 
	First name
	
	Last name
	

	Title
	

	Organization
	

	Email address
	
	



Supporter 3

	First name
	
	Last name
	

	Title
	

	Organization
	

	Email address
	
	



Deputy Head Authorization 
All nominees must be approved by the office of their Deputy Head. For group nominations, approval must be granted by the office of each executives’ Deputy Head should they come from different organizations. Please upload the necessary approval(s) to the nomination portal. Confirmation of approval may consist of an email from an organizational email address or a signed and dated letter. 

How did you hear about the call for nominations for the 2026 APEX Awards of Excellence? 
 APEX newsletter 
 APEX email
 APEX LinkedIn
 APEX website
Internal organisational email 
 HR Awards Coordinator
 Colleague
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English above.
Appel à candidatures 
Les nominations sont désormais ouvertes pour les Prix suivant: 
· Prix de contribution pendant une carrière 
· Prix de contribution communautaire 
· Prix du milieu de travail sain 
· Prix de l'innovation 
· Prix de leadership 
· Prix de partenariat 
Des descriptions détaillées des prix sont disponibles sur notre site Web. 
Pour aider votre équipe à rassembler l'information nécessaire pour soumettre une nomination, l'APEX vous offre un modèle du formulaire de nomination ci-dessous. Veuillez noter que seules les nominations effectuées sur le portail de nomination en ligne par le vendredi 13 février 2026 seront considérées.
Prix d’excellence – Gabarit de mise en candidature  
Coordonnateur des prix 
Veuillez indiquer les coordonnées du coordonnateur principal des prix au sein de votre organisation. Des nouvelles sur l'état d'avancement de la candidature seront envoyées à cette personne-ressource.  
	Prénom
	
	Nom de famille
	

	Titre
	

	Organisation
	

	Courriel
	



Candidat 
Veuillez indiquer le titre et l'organisation du candidat dans les deux langues officielles. 
Si vous soumettez une candidature pour une équipe de cadres supérieurs, veuillez saisir les renseignements relatifs à tous les membres de l'équipe dans chaque champ.  
 
	Prénom

	
	Nom de famille

	

	Titre
Ang et Fr

	

	Organisation

	

	Courriel

	



Prix proposé 
☐ Prix de contribution pendant une carrière 
☐ Prix de contribution communautaire 
☐ Prix du milieu de travail sain 
☐ Prix de l'innovation 
☐ Prix de leadership 
☐  Prix de partenariat 
Nominateur  
L‘auteur de la mise en candidature doit être un cadre supérieur de la fonction publique fédérale (intérimaire ou à durée indéterminée). Ils doivent soumettre une lettre (d'environ 2 pages) expliquant en quoi la personne mise en candidature répond aux critères de sélection de la catégorie de prix choisie.  
	Prénom
	
	Nom de famille
	

	Titre
	

	Organisation
	

	Courriel
	



Personne appuyant la candidature  
Une personne appuyant une candidature est un employé de la fonction publique fédérale, quel que soit son niveau, qui peut attester des réalisations exceptionnelles du candidat. Dans certains cas, une personne appuyant une candidature peut également être à l'extérieur de la fonction publique ou retraitée. Ces personnes doivent être en mesure de parler de l'impact du candidat en tant que cadre supérieur de la fonction publique fédérale. Elles doivent soumettre une lettre (1 à 2 pages) expliquant en quoi la personne mise en candidature répond aux critères de sélection de la catégorie de prix choisie.  
Appuyeur 1

	Prénom
	
	Nom de famille
	

	Titre
	

	Organisation
	

	Courriel
	



Appuyeur 2 

	Prénom
	
	Nom de famille
	

	Titre
	

	Organisation
	

	Courriel
	



Appuyeur 3

	Prénom
	
	Nom de famille
	

	Titre
	

	Organisation
	

	Courriel
	



Autorisation de l'administrateur général  
Tous les candidats doivent être approuvés par le bureau de leur administrateur général. Pour les nominations de groupe, l'approbation doit être accordée par le bureau de l'administrateur général de chaque cadre supérieur si les candidats proviennent d'organisations différentes. Veuillez télécharger les approbations nécessaires sur le portail de nomination. La confirmation de l'approbation peut prendre la forme d'un courriel envoyé à partir de l'adresse courriel de l'organisation ou d'une lettre signée et datée.  
Comment avez-vous entendu parler de l'appel à candidatures pour les Prix d'excellence 2026 de l'APEX?  
· Infolettre de l'APEX 
· Courriel de l'APEX 
· Page LinkedIn de l'APEX 
· Site Web de l'APEX 
· Courriel interne de votre organisation 
· Coordonateur des prix des RH 
· Collègue
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